
Osijek, 04.11.2014. godine 

 

ZAPISNIK  

SA SASTANKA VIJEĆA PODRUČNOG ODBORA OSIJEK, HRVATSKE 

KOMORE INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 
 

 

 

Prema sazivu Predsjednika VPO Osijek, dana 20.listopada 2014. godine, u 12,30 sati u 

Osijeku započeo je sastanak članova Vijeća Područnog odbora Osijek sa slijedećim 

dnevnim redom: 

 

1. Prijedlog rada VPO Osijek za 2015 godinu 

2. Razno 

 

Na početku sastanka je utvrđeno da su prisutni:  

 

Darko Angebrandt, dipl.ing.el. 

Damir Miljački, dipl.ing.el.  

Damir Drokan,dipl.ing.el.   

Mislav Mišković, dipl.ing.el.   

Jelena Jelečanin,dipl. ing.el. 

  

i odsutni: 

  Željko Markušić, ing.el. 

 

Gost: 

  Damir Tomić, dipl.ing.el. – predstavnik Fonda za zaštitu okoliša i 

energetsku  

     učinkovitost 

 

Ad.1) 

 

Otvoren je sastanak od strane predsjednika VPO Osijek te su članovi VPO Osijek 

zamoljeni da daju svoj prijedloge rada za 2015 godinu na području VPO Osijek.  

 

Ad.2) 

 

Gosp. Angenbrandt je izvijestio prisutne članove o rezultatima 7. Dana inženjera 

elektrotehnike održanim u Zadru. Također je obavijestio članove VPO Osijek o 

zaključku s UO HKIE o pokretanju pisanja uputa za projektiranje. Usvojen je prijedlog o 

kompenzaciji članovima HKIE koji se odluče na takvo aktiviranje.  

Krajem rujna 2014 godina je aktivirano elektronski pristup normama HZN-a za koji HKIE 

plaća godišnji najam za sve svoje članove. Pozdravlja se ovaj pristup i smatra se da 

će ovo značajno doprinijeti radu članova HKIE. 

Potrebno je završiti i opremanje prostora VPO Osijek sa stručnom literaturom odnosno 

stručnim renomiranim časopisima iz područja elektrotehnike. Treba se razmotriti i 

mogućnost stavljanja ovakvih časopisa na neku zatvorenu web stranicu.  

Kako je sada na snazi određen set pravilnika donešenih od strane Ministarstva a koji 

se iznimno tiču naše struke, potrebno je u sljedećem razdoblju održati predavanja 



našim članovima sa presjekom svih pravilnika koji su donešeni i sa implikacijama na 

naš rad.  

 

 

 

 

Isto tako, sa donošenjem ovih pravilnika ( Pravilnik o obveznom sadržaju projekata, 

Pravilnik o obveznom sadržaju idejnog projekta, Pravilnik o načinu provedbe 

stručnog nadzora....) došlo se do kritične točke mogućnosti kontrole rada članova 

HKIE. Nadležna tijela HKIE moraju u sljedećem vremenskom razdoblju izmijeniti 

stegovne pravilnike HKIE, uskladiti ih s zakonskom praksom u RH da bi konačno mogla 

profunkcionirati stegovna tijela HKIE. Ukoliko ova tijela ne profunkcioniraju, postoji 

realna mogućnost nefunkcioniranja temeljnog smisla postojanja HKIE!!!  

Umoljavaju se tijela HKIE na veći anganžman u ovom pitanju.  

 

 

 

  

Sastanak završio u 15.00 sati.     Zapisnik sastavio: 

                     Damir Miljački 
 


